
Zápis - schůze představenstva klubu eFDrive 12.9.2024 
 

• Plánovaný začátek schůze (14:00) odročen o 30 minut z důvodu nepřítomnosti 
Barbory Goláňové. 

• Po vzájemné domluvě se snažíme navázat online spojení s Barborou Goláňovou 
pro dřívější zahájení schůze. Zatím navazování spojení provázejí značné 
technické komplikace. 

Začátek schůze 14:16 (Barbora Goláňová připojena online) 

Přítomní členové představenstva: 

Karolína Honkeová, Martin Štekl, Jakub Ťukal, Barbora Goláňová (zatím online), 
David Thuma 

Přítomní členové klubu: 

 Matyáš Pilz, Pavel Mašinda, Adam Hlubuček 

Program schůze: 

1. Schválení programu schůze 
2. Schválení zápisu z minulé schůze 
3. Akce pro ZS 2024 
4. eFD merch 
5. Komunikace eFD – PR – Uzel  
6. Volby představenstva 2024 
7. Místo konání UZLU 
8. Různé 

 

1. Schválení programu schůze 

 Po kontrole, že program schůze zahrnuje i bod RŮZNÉ, přechází představenstvo 
k hlasování o schválení programu. 
Výsledek hlasování č.1 (pro-proti-zdržel se): 5-0-0 
 

2. Schválení zápisu z minulé schůze 

Poté, co se všichni členové vzájemně přesvědčili o tom, že zápis z minulé schůze 
poctivě nastudovali a nenalezli v něm žádné nedostatky, se začíná hlasovat o 
schválení zápisu. 
Výsledek hlasování č.2 (pro-proti-zdržel se): 5-0-0 
 



3. Akce pro ZS 2024 

Po prozkoumání rozvrhů pro nadcházející semestr došli všichni přítomní k závěru, 
že nejvhodnějším dnem pro akce v daném semestru bude středa. Matyáš Pilz 
následně vysvětluje změny v akreditacích a podotýká, že časy v době cvičení paní 
Ing. Jitky Řezníčkové, CSc. nejsou nejvhodnější pro pořádání akcí. Dále probíhá 
debata o možných akcích nového formátu: 
o Filmový večer (návrh Karolíny Honkeové) 
o Letní kino (návrh Davida Thumy, spíše však na letní semestr) 
o Šifrovačka po Praze (návrh Martina Štekla, spíše však na letní semestr) 

Po uvědomnění si, že většina navrhovaných akcí je pro letní semestr, byl do 
programu zimního semestru zařazen Filmový večer. 

Následně probíhá delší debata, jejímž výstupem je rozřazení akcí do těchto 
termínů: 

o Grilovačka   2.10.2024 
o Pub Quiz    30.10.2024 
o Noc na Fakultě  13.11.2024 
o Filmový večer  25.11.2024 
o Mikulášské hody 4.12.2024 

Bylo také domluveno, že bude hlavním organizátorům Uzlu důrazně doporučen 
termín pro Uzel afterparty 7.10.2024. Také panovala shoda, že Vánoční mejdlo 
spadá čistě do kompetence nadcházejícího představenstva, proto tuto akci nemá 
cenu řešit. 

• 14:57 konečně dorazila Barbora Goláňová (ještě, že jsme na ni nečekali) 
 

4. eFD merch 

Karolína Honkeová promítá poptávku merche z messengerové skupiny „eFDrive - 
Aktivní členové“. Martin Štekl podotýká, že případná výroba eFD kloboučku by byl 
„bengr“. Následně probíhá debata o výběru merche. David Thuma podotýká, že 
výroba eFD kravaty by byl ještě větší „bengr“.  

Dále probíhá volba vhodných firem pro výrobu eFD mikin. David Thuma a Martin 
Štekl se vzájemně osahali a shodli se, že mikina Davida Thumy je kvalitnější. 

Nastala obecná shoda, že eFD plátěnka je „bengr“.  
Po dlouhosáhlé diskuzi, mnoha návrzích na nové varianty eFD merche a rozsáhlé 

rešerši možných zhotovitelů tohoto vybavení se představenstvo rozhodlo znovu 
rozeslat poptávkový dotazník a celou tuto problematiku dořešit jindy. 
 

5. Komunikace eFD – PR – Uzel 

Na úvod tohoto bodu si vzala slovo Barbora Goláňová a vysvětluje všem přítomným 
světlé i stinné stránky komunikace s PR oddělením FD ČVUT v Praze. 

Nejdůležitější otázkou tohoto bodu bylo, jak naložit se společně objednaným 
materiálním vybavením eFD a PR oddělení. Bylo rozhodnuto, že výše zmíněné 
materiální vybavení bude rozděleno na 4 díly, z čehož po jednom dílu se vezme na 3 



následující Uzly a jeden díl bude uvolněn k distribuci mezi členy klubu za dobrovolný 
příspěvek. 

Do příštích let bude platit striktní zákaz nákupu eFD merche z klubového rozpočtu 
k volné distribuci mezi účastníky seznamovacího kurzu Uzel. 

 
6. Volby představenstva 2024 

I přes nemístnou poznámku Pavla Mašindy se představenstvo jednomyslně shodlo, 
že volby se uskuteční v termínu 6.11.2024 od 19:00. Po této shodě měl nemístnou 
poznámku i David Thuma. 

 
7. Místo konání Uzlu 

Jakub Ťukal zdůrazňuje, že rekreační areál Garnataurus přestává vyhovovat 
potřebám Uzlu. Karolína Honkeová sahá v nouzi po pomoci AI s výběrem nového 
areálu. Během soustředěného vybírání potenciálních nových areálů zcela nevhodně 
vykřikne do ticha Martin Štekl: „To je bengr!“. Shodli jsme se, že se neshodneme 
a danou problematiku dořešíme na blížící se Uzel schůzi. Na závěr tohoto bodu měl 
Pavel Mašinda další nevhodnou poznámku. 

 
8. Různé 

Martin Štekl všem sděluje, že zakoupil bílé roucho z Kutné Hory jako memorabilii, 
na kterou se mají podepsat všichni absolventi VŠ z řad eFD. 

Dále Pavel Mašinda vysvětluje daňovou problematiku Uzlu a dramaticky se napije 
svého kvašeného jablečného nápoje mezi každou větou. Po deseti minutách Pavlova 
vysvětlování daňové problematiky Uzlu Martin Štekl suše pronesl, že je velmi 
interesantní, jak chod našeho malého zájmového klubu řeší na úrovni SU právníci a 
účetní. To okomentoval slovy: „To je nejvíc!“. Po dalších patnácti minutách Pavlovy 
přednášky o daňové problematice Uzlu se Martin Štekl a David Thuma shodli, že by 
nechtěli být účetní. 

Následně Matyáš Pilz nakousl téma většího množství eFD úložišť a jejich 
případného sjednocení. Po nemístných poznámkách ostatních přítomných o tom, 
jak jim došlo místo na osobních úložištích, dospělo představenstvo k závěru, že stačí 
když tyto eFD úložiště sjednocují eFD webové stránky. 

Matyáš Pilz dále navrhuje zřízení eFD Discordu. Ostatní přítomní shledávají zřízení 
této platformy jako nepotřebné. 

Jakub Ťukal v závěru schůze z důvodu neopatrné manipulace s láhví rozlil svůj 
nápoj na nově vyčištěný koberec. Členové představenstva se vší vážností důrazně 
doporučují okamžitou nápravu škod, jinak budou nuceni zvážit z výše popsaných 
závažných důvodů ukončení jeho členství v klubu. 

 
Konec schůze 17:06 

 

 

 


